
Zápis z jednání předsednictva svazku Domažlicko ze 

dne 8.7.2003 

Program jednání: 

1. Kontrola úkolů  

2. Projekty POV a Phare 2004  

3. Informace o rozhodnutí MF ČR (dotace z POV 1999-odvolání).  

4. Příprava společného jednání se zástupci samosprávy Bavorska.  

5. Různé.  

Účast viz. prezenční listina. 

Ad1) Úkoly ze zasedání předsednictva dne 7.5.2003 jsou splněny. 

Ad2) Žádost o dotaci z fondu Phare na dotisk mapy Domažlicka předsednictvo 

po diskuzi odsouhlasilo s násl.závěry: 

- nositelem projektu bude svazek Domažlicko ve spolupráci s RCR zastoupenou 

pí Kaiserovou 

- půjde pouze o aktualizaci dřívějšího vydání mapy s doplněním existujících 

cyklostezek v regionu, vč. cyklotrasy Naburg-Horšovský Týn, s úpravou změny 

adres a tel.čísel významných turist.cílů, případně další doplňky podle požadavků 

IC 

- o dotaci bude požádáno ve výši 4800,-€, což činí 85% celkového nákladu 

- mapy po jejich vydání budou předány na IC, obecní a městské úřady, 

německému partnerovi, případně na další místa turist.zájmu 

- projednání partnerské spolupráce s něm. stranou zajistí pan Pazdera 

- vydání rozsáhlejšího turisticko-propagačního materiálu připravovat k vydání v 

roce 2005 

Zajistí: p.Pazdera, Dr.Kusý 

Termín: do 29.7.2003 

Pokud jde o žádosti do POV 2004 informoval Dr.Kusý, že jsou připraveny dvě, 

a to: 

- zastávky autobusové dopravy - DT 7 

- poradenská činnost - DT 6 

Předsednictvo vzalo tuto informaci na vědomí. 

Ad3) Pan Pazdera informoval o rozhodnutí MF ČR k žádosti o prominutí 

vrácení dotace a penále s tím, že bylo prominuto pouze penále v částce 83 580,-, 

ale nikoliv dotace ve výši 140000,-Kč. Současně naběhlo další penále ve výší 

56420,-Kč. Byla sice opětovně podána žádost o prominutí této částky na MF 

ČR, ale i přes to je potřeba obě částky uhradit. To se stalo prostřednictvím OÚ 

Babylon, který byl původním nositelem dotace. Pan Pazdera se pokusí 

dohodnout se starostou OÚ Babylon splátkový kalendář. Je však třeba najít 



řešení kde získat potřebné finanční prostředky na uhrazení vzniklého dluhu ve 

výši 196420,-Kč.  

Pan Ing.Picka sdělil, že by byla určitá možnost požádat o příspěvek skládku 

Lazce-GIS s.r.o. Doporučuje napsat žádost na částku 70000,-Kč. Zbytek dluhu 

bude nutné postupně promítnout do zvýšení členských příspěvků nebo jako 

jednorázový příspěvek. 

Závěr: 

- předsednictvo s výše uvedeným postupem vyslovilo souhlas 

- ukládá: 1. panu Pazderovi projednat možnost splátek dluhu s OÚ Babylon 

2. připravit dopis se žádostí o příspěvek 70000,-Kč na skládku Lazce-GIS  

s.r.o. 

 

Ad4) Pan Pazdera uvedl, že vzhledem k blížícímu se členství ČR v EU by bylo 

potřebné aktivizovat spolupráci s německou samosprávou. Po diskuzi přijal 

předsednictvo následující závěr: 

- iniciovat společné jednání zástupců MěÚ Domažlic, Horšovský Týn, Furth 

i.Wald a svazku Domažlicko 

- toto jednání připravit na září 2003 

Zajistí:p.Pazdera 

Termín: září 2003 

Ad5)  

Pan Bauer, místostarosta MěÚ Domažlice, informoval, že v radě KÚ PK se 

projednává návrh cyklotrasy Plzeň-Regensburg a že je navrhován přestup přes 

hraniční přechod Folmava. 

Pan Ing.Picka pozval všechny zúčastněné na otevření cyklostezky Železná-

Valdorf dne 22.7.2003.  

Pí Kaiserová připomenula, že v Euroregionu Šumava, který bude rozhodovat o 

přidělení peněz z prostředků EU pro přeshraniční granty, je velmi málo členů z 

obcí domažlického regionu. Doporučuje v tomto směru udělat osvětu. Podmínky 

vstupu je možné zjistit na web.stránkách nebo u pana Knotka-Klatovy. 

Závěr: 

- předsednictvo ukládá panu Pazderovi zjistit podmínky přijetí obcí do 

Euroregionu a možnost vstupu projednat s jednotlivými čl.obcemi 

- zajistit, aby na další jednání předsednictva byli zváni zástupci Měst Holýšov a 

Staňkov. Zajistí.p.Pazdera, Dr.Kusý 

Zpracoval: Dr.Kusý 

 


